
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING S.V Heeten. 
 
Datum: Maandag 28 November 2022 
Locatie: Kantine S.V. Heeten 
 
 

• Opening en vaststellen agenda  
 

- De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Agenda staat op de website. 

 

• Vaststellen Notulen jaarvergadering 21-02-2022 
 
- Notulen helaas niet verkrijgbaar / niet gemaakt afgelopen jaar. 

 

• Ingekomen stukken en mededelingen 
 

- Geen ingekomen stukken. 
 

• Jaarverslag secretaris 
 

- 500 leden waarvan 350 sportende leden 
 

• Rekening en verantwoording door de penningmeester 
 

- Opbrengsten vrij hetzelfde gebleven / stabiel 
Kosten vrij stabiel kleine te kort i.v.m. kantine opbrengst minder dan voorheen covid jaar. 
Verder geen zorgen  
Energie prijzen zijn goed lage prijzen geen problemen met de gas prijs. Het hele jaar 2023 
geen probleem. 
Boilers zijn nog goed maar gaan wel kijken voor de toekomst. 
Denk aan gas loos. 

 
 

• Verslag van de kascontrole 
 

- Vorige periode geen kas commissie geweest  
 
 

• Benoemen van de Kascontrole 
 

- Vraag onder de aanwezige of iemand komende jaar de kascontrole wil uitvoeren 
Hans Petri en Stefan Klein Koerkamp geven aan dit te willen doen. ( Hennie Huis in het 
veld kijkt mee zodat hij het jaar erop 1 van de 2 controleurs kan overnemen ) 
Vraag van club van 50 of dezelfde personen ook hun kascontrole kunnen /mogen doen. 
Hierbij akkoord van de leden en het bestuur. 

 
 

• Vaststellen begroting voor het jaar 2022-2023 
 

- Kleine verhoging kantine inkomsten i.v.m. hogerr prijs inkoop daardoor de prijzen in de 
kantine ook iets verhoogd. 

 

• Commerciële zaken. Kleding en Activiteiten 
 

- Sponsoren bedankt voor het afgelopen jaar. 
Een paar opgezegd maar ook weer nieuwe sponsors erbij. 
Gelijk gebleven. 
Indexering van een paar %  
 

- Verlenging van de leasekleding, sponsoren geven akkoord. 



- Kleding commissie overgedragen aan nieuwe leden van de commissie. Dit loopt goed 
- Activiteiten liep iets terug word nieuw leven in geblazen. 

Een nieuwe groep enthousiaste leden hebben dit opgepakt. 
Eerste nieuwe activiteit oktoberfeest was geslaagd. 
Nieuwe ideeën altijd welkom. 

 
 

• Organisatorische zaken  /  Technische zaken 
 

- Jeugd onderbouw vacant. 
Train de trainer goed opkomst georganiseerd door peter reimert en Martin dollenkamp( 
trainer 1e elftal ) 

 
 

• Wedstrijd Secretariaat 
 

- Geen bijzonderheden. 
 

• Accommodatie & Kantine  
 

- Dennis bedankt jan en jan voor de hulp die ze hem hebben geboden anders had hij hier 
niet gestaan. 

- Prijsverhoging was noodzakelijk we zaten aan de onderkant van de markt t.o.v. van 
andere sportkantines. Geen wanklanken gehoord. 

- Kantine gesloten op Maandag en Dinsdag, niet rendabel. 
Woensdagavond wel geopend dit regelt Willie Aarnink 
Donderdagavond wel geopend zelfs een wachtlijst met vrijwilligers. 
Zaterdag en Zondag veel ingevuld door het vrijwilligersbeleid die elk lid moet invullen per 
lid 2 a 3 keer per jaar. 

- Bezetting op zondag vaste waarde Teun en Annie hebben helaas afscheid van moeten 
nemen i.v.m. gezondheid. 
Scheidsrechters moeten die ook kantinedienst draaien 
Namelijk weinig mensen die willen fluiten. Stimuleren om te fluiten. 

 
- Accommodatie dag begin van het seizoen. 

Nieuw seizoen nieuwe start ruim 60 man beviel erg goed. 
 
- Doelen verplaatst naar andere kant van het hoofdveld. 

Oude plek was rommelig. 
Wanneer de vaste plaats klaar is dan graag ook 2 grote doelen op het trainingsveld naast 
de sporthal. 

 
- Rookvrij sportpark 

Gaat niet van de 1 op andere dag gebeuren. 
Eerste instantie rookvrije zaterdag i.v.m. de dag van de jeugd. 

 
- Vraag samenwerking met andere verenigingen om ons heen 

Voorzitter is hiermee bezig bv handbal maakt gebruik van kasten binnen de voetbal. Voor 
de toekomst zeer zeker een wens om samen te werken. Situatie nu erg lastig i.v.m. 
sporthal ligt te ver van de voetbalkantine af.  

 
- Oude munten tot hoelang zijn die in leverbaar niet bekend word opgenomen in het 

bestuur. Voor einde van het jaar antwoord. 
Oude 3e veld en oude trainingsveld  word niet meer gebruikt gemeente onderhoud dit nog 
wel 

 

• Club van 50 
 

- Iedereen kan hier vrijblijvend instappen je betaald 50 euro per maand die word besteed 
voor extraatjes pannaveld. 
 



- Nieuwe bestuursleden Remco, Patrick, Luc en Roy.  
Jos is al vanaf het begin erbij. 
December word de contributie ge int. 
Bij de jeugd niet goed bekend wat de club van 50 inhoud. 
Afgelopen maanden 35 nieuwe leden erbij.   
Nu ongeveer 150 leden.  
Wat te doen: 
Zichtbaarheid verbeteren, ledenbord word in de kantine geplaatst. 
Kerstboom word gezet. 
11 december einde jaarfeestje kantine. 
 
Eind van het seizoen evenement organiseren alleen voor de leden alle ideeën welkom. 
Terras word aangepakt word vergroot en vernieuwd. 
 
Plan van aanpak word onder de leden verstuurd. 

  
 

• Rondvraag  
 

- Kerstboom steken word gevraagd of er nog leden zijn die willen helpen. 
Paar jaar geen vraag naar gedaan vaste groepje was het niet bij bekend totaal 10 a 11 
mensen nodig. 
Volgend jaar meenemen in het vrijwilligersbeleid 9 – 12. 

 
- Nieuwe website  

Alle uitslagen zijn nog niet te lezen op mobiel of tablet 
Nieuwe website is opgebouwd zodat dit op alle apparaten te lezen is. 

 
- Harry Nikamp wil zelf graag het verslag op de website zetten jaren gedaan nu niet meer 

mogelijk. Valt dit aan te passen. 
Stefan hazelhekke organiseert een bijeenkomst om mensen weg te worden op de 
website. 

 
- Vraag komt ga Eagles nog terug in de zomer dit ligt bij de scheidsrechters vereniging. 

Voorkeur wel naar Heeten. 
 
- Schoonmaken kleedkamers van de tegenstander word niet gedaan. 

Huub neemt dit op zich om de leiders hierover te benaderen. 
 
- Vraag tassenrek of die terug komt  

Bestuur gaat dit bekijken. 
  

- Vraag of oefenwedstrijden in de planning kan worden opgenomen. 
Emiel geeft aan dat dit in sportlink word gemeld. 
Wordt na gekeken of deze dan automatisch op voelballink word gezet. 
Is afhankelijk van een contract. 

  
- Alcohol beleid eigen drank in de kleedkamers absoluut NOT DONE. 

Laatste thuis wedstrijd word gedoogd. Bordje in de kleedkamer schrikt af. 
  

- Vraag wanneer bestuurswisseling door rouleren etc.  
Nog geen beleid in bijna iedereen is net nieuw. 
1 periode van 3 jaar.  
Wordt elk jaar wel benoemd. 
Door rouleren altijd wenselijk. 

 
 

• Sluiting vergadering om 21:20 uur. 
 
- Iedereen bedankt voor de komst. 

 


